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Příležitostná „Jubilejní Ročenka 
DUKLÁK“ je vzpomínkovým a dě-
kovným tiskem pro osmdesát šest 

donátorů mládeže FK Dukla Praha sezó-
ny 2018/2019, v projektu „Dukláci Dukle, 
Dukláky duklákům“. Jmenný seznam prv-
ních finančních podporovatelů mládežnic-
kého fotbalu na Julisce z řad fanoušků je 
v ní na místě nejčestnějším. 

Připomíná rovněž 70. výročí ATK-ÚDA-
-DUKLA v roce 2018, zrod mince DUKLÁK, 

Úvodem

Děkuji všem donátorům a podporovatelům

jak a proč vznikl nápad „4D“. 
 
Výroční sezóna klubu byla pro fotbalovou Duklu ale smolná. Tabulková bilance jejích 
ligových mužstev je neveselé čtení. Vyjma žen, žádný jiný tým v nejvyšších republiko-
vých soutěžích nezůstal. Dorostenci i žáci si 1. ligy užili jen rok, a muži, jimž byla v roce 
2011 určena slova „Legenda z Julisky se vrátila“, sedm let. 

V Ročence je vyúčtování společné kasy 4D, ve které donátoři peníze rok střádali, a 
ze které v létě 2019 obdržel 25 000 Kč darem Fotbalový klub Dukla Praha z.s., aby 
peníze od fanoušků užil k nákupu nových branek na UMT Julisky, kde se malí dukláčci 
a duklačky učí základům fotbalového umění. 
 
Projekt 4D pokračuje dál. Soukromou iniciativu autorů nápadu a tří prvních fanouškov-
ských správců tohoto projektu převzal do své odpovědnosti DUKLA KLUB z.s., který - i 
díky iniciativě 4D - znovu ožil. A na světě je další mincí „2 DUKLÁKY“ sezóny 2019/20, 
pro vícesezónní donátory mládeže. 

Děkujeme vám všem, přátelé, za důvěru a podporu.

JUDr. Antonín Jánský

Praha, listopad 2019
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Kdy, jak a proč se zrodil nápad s mincí DUKLÁK a vznikl slogan „Dukláci Dukle, 
Dukláky duklákům“? To se snaží vysvětlit a zaznamenat toto pojednání.

V říjnu 2018 slavila sportovní DUKLA 70. výročí svého vzniku. FK DUKLA Praha se 
k těmto oslavám připojil, ale jeho oficiální fanklub - DUKLA KLUB z.s. byl v jubilejním 
roce už druhým rokem nečinný, člensky před zánikem. Nový výbor spolku promrhal 
do něj vkládané naděje a důvěru členů i fotbalového klubu. Zadlužený spolek začal 
vadit dobrému jménu klubu, jeho předseda se stal nedosažitelným. Představitelé FK 
oslovili některé osoby z předchozího výboru fanklubu, aby se přičinili o nápravu. Také 
četní zklamaní členové fanklubu se u nich dovolávali rad a pomoci, občas i s výtkami 
jejich rezignace na funkce v roce 2015 a tedy i jisté odpovědnosti za následný stav. 
Vznikla zapeklitá situace, kdy dřívější členové výboru se nechtěně dostávali do kon-
frontace s řádně zvoleným současným výborem spolku. Dva členové z pětičlenného 
nefunkčního výboru odstoupili. Zbývající dva se neodhodlávali vyměnit předsedu a 
ani svolat valnou hromadu. Vznikl patový stav. Další nový fanklub nepřipadal v úvahu, 
obzvláště, když vedle Dukla klubu sdružovaly příznivce fotbalové Dukly ještě i Odbor 
přátel TJ Dukla Praha a Spolek přátelé FK Dukly Praha. Prvořadým bylo přesvědčit 
výbor Dukla klubu k činům. A udržet komunitu fandukláků; v situaci, kdy většina členů 
a členek spolku rezignovala na členské příspěvky a počáteční víra v nového předsedu 
přešla ve zklamání.

K udržení pospolitosti a sounáležitosti fanoušků a fanynek vzájemně a s klubem vznik-
la a diskusí se dotvářela myšlenka zprvu fundraisingového projektu, s názvem „Duklá-
ci Dukle, Dukláky duklákům“, zkráceně „4D“. V pořadí již třetí podobný pokus o klubový 
fundraising zakrátko skončil; materiálno nikoho neoslovilo. Následovalo volání pojmu 
„duklácká rodina“; v tom smyslu, že není ničím novým a existuje už 70 let. Manévr na 
city také moc nezabral. Uchytil se ale slogan 4D, s myšlenkou, měnit slova v činy a činy 
v „DUKLÁKY“. Z původního záměru nabízet minci DUKLÁK všem, kteří podpoří svůj 

klub materiálně, postupně zůstalo jen u darování peněz speciálně pro mládež FKD. 
Vznikla sezónní „společná kasa“ donátorů. Třeba bylo zvláštního účtu v neziskovém 
režimu, aby darované i přijaté peníze byly daňově nerozhodné. Spolek DUKLA KLUB 
k tomuto účelu nebyl důvěryhodný. Spolek Fotbalový klub Dukla Praha na oslovení ve 
věci nereflektoval. Uvažovaná fúze s Odborem přátel TJ zůstala jen v hlavách. V pilotní 
sezóně 2018/19 si proto 4D vzali za své, a svojí ctí a majetkem ručili za společnou 
kasu, fanouškům i klubu známí členové předchozího výboru fanklubu, Petr Hamoň, 
Antonín Jánský a Jiří Novák. Účtem společné kasy byl soukromý bankovní účet na 
jméno fyzické osoby a veškeré náklady projektu v první sezóně (29342 Kč) šly také na 
její úkor.

Mince „1 DUKLÁK“ není platidlem. Chtěla nahradit členskou průkazku, být důkazem 
fandukláctví na držitele. V současné době je víc unikátní výroční klubovou pamětihod-
ností, dukláckým prestižním předmětem a prokazuje, že její vlastník je hrdým donáto-
rem mládeže klubu.

86 donátorů prvního ročníku projektu 4D a jimi darovaných 40200 Kč na podporu 
duklácké mládeže svědčí o tom, že příznivci fotbalové Dukly Praha snad přežili krizi 
Dukla fanklubu. Ten se rokem 2019 pozvedl znovu ke spolkovému životu, má nového 
předsedu i výbor. Posezónní sešlost donátorů mládeže v červnu 2019 rozhodla o užití 
peněz ze společné kasy a doporučila, aby správu 4D, pro sezónu 2019/20, převzal 
oživený DUKLA KLUB z.s. Při zachování účelu společné kasy speciálně jen a výlučně 
na mládež FKD, a také bez toho, že by potencionální dárce peněz musel být v člen-
ském fanklubu. Fanynky a fandové fotbalové Dukly Praha tak mají jedinečnou možnost 
pomáhat svému klubu a participovat s ním vícero formami a způsoby. A na světě je 
zřejmě první fotbalová mince, nazvaná DUKLÁK; zatím „1 DUKLÁK“ sezóny 2018/18 a 
„2 DUKLÁKY“ sezóny 2019/20.  

Dukláci Dukle, Dukláky duklákům (4D)
JUDr. Antonín Jánský

04 05



U příležitosti 70. jubilea Dukly Praha v roce 2018 proběhla řada oficialit, bylo otiště-
no a odvysíláno několikeré současné vidění tehdejší doby i autentické vzpomínky 
pamětníků. Pojďme se na historii armádního sportu kouknout očima doby, kdy Duk-

la byla ještě v juniorském věku. A to zkratkou z knihy „20 let Dukly Praha“, autorského 
kolektivu ve složení pplk. Havlík, pplk. Pašek, pplk. Poděbrad, pplk. Taraba, pplk. PhDr. 
Tošnar a pplk. Hásek, pod vedením plk. Ivana Mohority, vydané v roce 1968 v naklada-
telství Naše vojsko. Dnešní čtenář, nechť myšlenky a slova psaná před 50 lety i jména 
tehdejších aktérů chápe v historickém kontextu. Snad laskavě přijme výňatky a citace, byť 
možná vytržené ze souvislostí, neboť brožurka této Jubilejní ročenky prostě 375 stránek 
obsáhlé klubové faktografie nepojme. Zaměříme se vznik ATK-ÚDA-DUKLA a na fotbal a 
připomeneme i vznik Dukla klubu.

„Počátkem května 1945 nastupovali do vojenské prezenční služby i vynikající sportovci, 
ligoví fotbalisté…protože MNO čas od času potřebovalo sportovce k různým reprezen-
tačním účelům, např. k mezinárodním vojenským závodům, snažilo se soustředit je u 
jedné jednotky…Od poloviny roku 1946 byli také skutečně významnější sportovci ve velké 
většině soustředěni u posádkového velitelství Velká Praha, kde tvořili zvláštní vojenskou 
jednotku v síle čety…

…V rámci čety sportovců byla vytvořena fotbalová jedenáctka, kterou prošla řada sportov-
ců. Tito hráči tvořili kádr nejdříve Vojenské jedenáctky, později Armádní jedenáctky. Byli to 

Trocha historie na závěr
JUDr. Antonín Jánský

Bican, Finek, Bradáč, Menclík, Nožíř. V druhé polovině roku 1946 byli jejími členy: Vrátil, 
Matys, Vokoun, Kalous, Panec, Menclík, Šmejkal, Fridrich, Žďárský, Bílek. Tato jedenáct-
ka se neúčastnila soutěží v první lize a hrála pouze meziarmádní utkání, přátelské zápasy 
anebo utkání mezi spojeneckými armádami…

…17. června 1948 bylo mužstvo armádních fotbalistů zařazeno do celostátní ligové, po-
případě divizní soutěže. Hlavní štáb MNO rozhodl po dohodě s vedením ČOS, že v srpnu 
bude hrán kvalifikační zápas proti družstvu ROH. Vítěz měl být zařazen do celostátní 
soutěže…Armádní jedenáctka nastupovala 15. 8. 1948 proti vítězi vylučovacího turnaje 
ROH MZK Pardubice…Na třetí rozhodující utkání v Bratislavě přišlo 10000 diváků, kteří 
nadšeně tleskali vítězství armádního mužstva (7:1)…

… Armádní tělocvičný klub (ATK) je ústřední výkonnou složkou…Nejucelenější činnost 
v roce 1948 měla…tzv. Armádní fotbalová XI, jejíž název byl v tomto roce změněn na 
ATK…

...Rok 1952 byl mezníkem ve vývoji armádní kopané. Družstva se ujal trenér Karel Kol-
ský…Vzhledem ke střídání ročníků však nebylo možno vytvořit a udržet stabilní koncepci, 
systém hry a taktiku mužstva…Mezi novými však byli Borovička, Ječný, Ladislav Novák, 
Masopust, Šafránek, Ivo Urban, kteří spolu s Pluskalem, Pavlisem a Hertlem z loňska 
dávali trenérovi možnost vytvořit stabilní kádr mužstva…

…Na podzim roku 1952 schválilo ministerstvo národní obrany novou úpravu a organizaci 
tělesné přípravy čs. branné moci…Na úseku sportovní reprezentace armády byla přijata 
tato základní ustanovení: Tělovýchovná a sportovní reprezentace je soustředěna výhrad-
ně ve sportovním a tělovýchovném svazu Ústředního domu armády (STS ÚDA)…Na ve-
řejnosti startovali příslušníci útvaru pod názvem ÚDA…

…Ze zkušeností minulých let vyplynul pro rok 1953 požadavek stálého hráčského kádru, 
který by byl schopen vybojovat pro tento rok přebornický titul. Současně mělo toto řešení 
přispět k přípravě co největšího počtu hráčů pro státní reprezentaci, s cílem kvalifikovat se 
mezi posledních 16 na mistrovství světa v kopané 1954 ve Švýcarsku…V přeboru ČSR 
1953, který se hrál pouze v jednom kole, se příznivě projevily výsledky náročné tréninkové 
práce. Hráči ÚDA Praha v něm přesvědčivě zvítězili, pouze dvakrát (s dalšími armádními 
celky Křídly vlasti a Tankistou) hráli nerozhodně. Poraženi byli jen v utkání s Dynamem 
Praha…Reprezentační dres ČR oblékli z hráčů ÚDA Šafránek, Novák, Hertl, Borovička, 
Trnka, Dolejší, Hemele, kromě nich reprezentovali ČSR v dalších mezinárodních zápa-
sech Dobay, Pluskal a Kopčan. Kvalifikace se vydařila a národnímu mužstvu se otevřela 
cesta na mistrovství světa 1954…

…V říjnu 1956 byl na základě směrnic pro masovou a sportovní činnost MNO pro výcviko-
vý rok 1956 až 1957 realizován záměr založit u součástí armády vojenské tělovýchovné 
jednoty (VTJ), stanovit jednotný název Dukla pro všechny vojenské sportovní kolektivy 
soutěžící v rámci ČSR…
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…Současně s reorganizací armádní tělovýchovy proběhly i změny ve využití vojenských 
tělovýchovných objektů. Když se Vojenská tělovýchovná škola M. Tyrše v říjnu 1958 stě-
hovala ze svého dlouholetého strahovského domova do Dejvic, bylo již rozhodnuto i o pře-
dání dosud používaných tělovýchovných objektů v areálu Strahova ÚV ČSTV. K předání 
došlo 31. 12. 1958. Novým sportovištěm Dukly Praha se stal areál Julisky, který však byl 
v tomto období zatím ve výstavbě…V prostoru dnešního stadiónu byla jen travnatá hrací 
plocha bez ochozů a šaten a prostor dnešního tréninkového hřiště byl ještě součástí pů-
vodní cihelny...Třetího července 1960, u příležitosti utkání Středoevropského poháru mezi 
Duklou Praha a Wiener Sportklubem, předal zástupce ministra národní obrany plukovník 
Jedlička nový stadión do užívání Dukle Praha. Dukla Praha tak poprvé ve své historii 
dostává objekt sloužící výhradně jí samotné, zatímco objekty užívané do té doby sloužily 
celé pražské posádce…

…První zahraniční Duklou je mexická Dukla Monterey. Vznikla v roce 1959, kdy se druž-
stvo kopané Dukly poprvé zúčastnilo mezinárodního fotbalového turnaje v hlavním městě 
Mexika...V roce 1963, kdy byla Dukla v Mexiku podruhé, přibyly k Dukle Monterey další 
– Dukla Vera Cruz a Dukla Acapulco…Další jmenovkyni získala Dukla v italském Viare-
ggiu, když zde v roce 1960 hráli junioři Dukly Praha…pokroková mládež zde založila klub 
Dukla Viareggio…Ke jménu Dukly se přihlásily i sportovní kluby v Edinburgu v roce 1962 
a Neuchȃtelu v roce 1963...

…16. října 1966 se v sále kina Kyjev v Ústředním domě armády v Praze – Dejvicích sešli 
přátelé Dukly Praha z Čech, Moravy i ze Slovenska na ustavující konferenci Dukla-klubu. 
Dukla-klub vznikl jako zájmový odbor při VTJ Dukla Praha, aby soustřeďoval příznivce 
Dukly z celé republiky. V době svého založení rozeslal přípravný výbor přes 8500 při-
hlášek přímým zájemcům…Na ustavující konferenci Dukla-klubu konstatoval v úvodním 
projevu generálmajor Procházka: „Těžko říci, odkud vyšel impuls, kde vzešla první jiskér-
ka touhy poznat se, sezvat přátele Dukly Praha do houfu a společně nabídnout naší VTJ 
pomoc i sympatie. Na první skromnou výzvu v tisku se přihlásili lidé z nejrůznějších míst 
republiky. Je to přirozený jev. Lidé společných zájmů touží seznámit se, sblížit a společně 
projevit i prohloubit vztahy k tomu, co je spojuje. To patří k dnešnímu životu i ve sportu. 
Konečně to dokazuje i přítomnost delegátůSparta-klubu, klubu přátel Slávie a Klokan-
-klubu mezi námi.“…

…Ustavující konferencí byla zakončena etapa přípravy organizace Dukla-klubu, která 
začala již 2. května 1966, kdy se přípravný výbor Dukla-klubu sešel na pražské Staro-
městské radnici. Předsednictvo Dukla-klubu bylo zvoleno ve složení: předseda – gene-
rálporučík v záloze V. Sachr, první místopředseda – generálmajor S. Procházka, druhý 
místopředseda – B. Havlíček, náměstek primátora hlavního města Prahy, třetí místopřed-
seda – O. Brousek, herec, tajemník – V. Vršník, hospodář – JUDr. K. Siegel, členové před-
sednictva – M. Navrátil, Ivo Niederle, Antonín Trpišovský, Gustav Vlk. Od svého založení 
po vybudování základních organizačních předpokladů začal Dukla-klub úspěšně rozvíjet 
svoji činnost. Pomohl Dukle Praha organizovat návštvu příznivců na sportovní vystoupe-
ní, sám pořádal zájezdy příznivců i na zahraniční utkání, např. v březnu na čtvrtfinálové 
utkání s Ajaxem Amsterdam…“.

 Do knihy, popisující dvacetileté období armádního sportu po 2. světové válce, tehdy na-
psali své příspěvky i známé fotbalové osobnosti. Z jejich pořád aktuálních slov vyjímáme:

Podplukovník Josef Masopust, zasloužilý mistr sportu
„Patnáct let svého nejproduktivnějšího věku, které jsem v Dukle prožil, bude vždy patřit 
mezi nejkrásnější období mého života, a snad právě proto uteklo všechno tak nějak moc 
rychle. Rostl jsem s Duklou a v Dukle tak, jak rostl a rozvíjel se útvar, a také jsem s ním 
prožíval vše dobré i zlé…Dostat se do tehdejšího ATK byl můj sen a ten se mi splnil, když 
jsem v roce 1952 narukoval jako šedesátý čtvrtý fotbalista k trenérovi Kolskému…
Tehdy si Karel Kolský kladl vysoké cíle – vytvořit z mladých talentovaných hráčů vyzrálé 
špičkové mužstvo kopané…Do tohoto mužstva jsem se dostal také já a mohu říci, že jsme 
prošli roky velké dřiny, vyžadující od každého jednotlivce umění přemáhat sama sebe…
Pomalu se však začaly dostavovat výsledky v podobě úspěchů doma i v zahraničí…Byla 
to především velká práce trenéra Kolského, který mužstvo a zejména jeho zadní řady 
doslova vypiplal. Po jeho odchodu převzal družstvo trenér Vejvoda, který svých zkuše-
ností využíval především ke zkvalitnění hry útočné řady. Z mužstva se tak stal vyzrálý 
fotbalový celek, jehož úspěchy bezesporu pramenily i z dobrých kamarádských vztahů 
uvnitř kolektivu.
A tak se splnil cíl, který se v roce 1952 zdál smělý, neskutečný a vzdálený…Těch 15 
let – to nebyly jen úspěchy a radosti, a ani zdaleka nebylo vše tak lehké, jak by se mohlo 
dnes zdát. Naopak, byla to současně i léta tvrdého a namáhavého tréninku, častého ne-
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pochopení a nepřízně části veřejnosti, odříkání se rodinného života a práva na soukromí, 
prožívání neúspěchů…
Přál bych si, aby stejně jako v minulosti znamenala Dukla vždy záruku dobré kopané, 
morálky a vzorné reprezentace…

Karel Kolský, zasloužilý mistr sportu a vzorný trenér
„Zatím to jinak na světě nechodí. Žádná dobrá myšlenka či dobrý záměr se neprosazuje 
bez bolestí, bez odporu…dobré – nedobré – to je vždycky relativní nejen v daném oka-
mžiku, ale i v odstupu času. V naší kopané ještě k tomu až příliš často dosud platí ono 
kacířské „každý má svou pravdu“…Dvacet let Dukly je ucelená etapa vývoje českoslo-
venské kopané. Dukla pro ni vykonal záslužný kus práce.
Už v době, kdy v nástupu budování bylo sportu určeno místo odpovídající nejvyšším zá-
jmům naší společnosti; v době, kdy zastaralá organizace kopané byla nahrazena novou 
a špatnou; v době, kdy z nejednoho důvodu naše kopaná vytrvale pozbývala na lesku. 
Tehdy nastoupila Dukla s progresivní metodou výcviku a výchovy, ve svízelích a s bo-
lestivými neúspěchy z rizika hledání vybudovala rámcový systém a základní taktiku hry 
mužstva, což se pak široce promítlo do celé naší kopané…
Duch Dukly, v níž se semkly soustavně utužované morální zásady, ji už nejednou byl 
oporou v obdobích rozkolísanosti. A já věřím, že tomu bude tak dlouho, i když s neodmy-
slitelnými výkyvy, dokud se tu i nadále bude pěstovat pravý sport…“

Podplukovník Rudolf Kocek
„Každé fotbalové mužstvo má svou historii. Jsou utkání, která zakotví natrvalo v paměti 
příznivců oddílů, stejně je tomu s výkony některých hráčů, s prací některých funkcionářů. 
Na dosažených výsledcích se budují tradice.
Rozhodující však nemůže být jedno utkání nebo dočasné úspěchy, ale trvalý trend vý-
voje života oddílu odrážející se právě ve výkonnosti nejlepšího družstva. Při posuzování 
činnosti družstva na nejvyšší úrovni je pak také důležité, jak jeho činnost přispívá cel-
kovému zvyšování úrovně kopané dané země. Pohled do historie oddílu kopané Dukly 
právě z těchto hledisek musí naplňovat každého příznivce Dukly uspokojením a každý 
objektivní pozorovatel se musí o celé její dosavadní činnosti vyslovit s uznáním.

Dosavadní historie čs. fotbalu má své vrcholy. Jeden v roce 1934, kdy úspěchy repre-
zentačního družstva ČSR logicky navazovaly na úspěchy pražských „S“. Jsou spojeny 
se jmény Plánička, Ženíšek, Nejedlý atd. Druhý vrchol v roce 1962, kdy úspěch čs. fot-
balu v Chile jsou bezprostředně spojeny se jmény Masopust, Pluskal, Novák a dalšími 
a hlavně se jménem Dukla. Je jakási jednotící linie mezi úspěchy Dukly a čs. fotbalu na 
přelomu 50. a 60. let…
Nikomu se nemůže podařit vymazat Duklu z historie čs. fotbalu. Historii Dukly je však 
třeba neustále obohacovat. Hledat její místo v nových podmínkách, které nesporně v na-
šem fotbale jsou a snažit se, aby oddíl Dukly byl na špici nejen výkonností svého prvního 
mužstva, ale celým pojetím své činnosti. To by mělo být hlavní snahou všech hráčů, 
funkcionářů i příznivců.“

Nenajdeme lepší slova pro závěr celé pamětní ročenky DUKLÁK.
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FK DUKLA Praha v sezóně 2018/2019

1. liga: muži  
16. místo, 5 výher, 7 remíz, 23 proher, skóre 30:72, 22 bodů - sestup.
Juniorská liga: U21 
v základní části Čechy: 9. místo, 8 výher, 5 remíz, 9 proher, skóre 46:55, 29 bodů;
nadstavba B: 2. místo, 6 výher, 0 remíz, 3 prohry, skóre 25:19, 18 bodů - ukončení JL.
1. liga staršího dorostu: U19 – A tým 
15. místo, 7 výher, 5 remíz, 18 proher, skóre 48:76, 18 bodů - sestup.
Česká liga staršího dorostu - skupina B: U18 – B tým
7. místo, 12 výher, 6 remíz, 12 proher, skóre 86:66, 46 bodů - přehlášení do nižší soutěže kvůli 
sestupu A týmu. 
1. liga mladšího dorostu: U17 – A tým
11. místo, 8 výher, 7 remíz, 15 proher, skóre 41:72, 34 bodů - sdílí osud U19, tzn. přehlášení do 
nižší soutěže.
Česká liga mladšího dorostu - skupina B: U16 – B tým
7. místo, 15 výher, 3 remízy, 12 proher, skóre 91:51, 50 bodů – sdílí osud U18, tzn. přehlášení do 
nižší soutěže.  
Česká liga žáků U15 
12. místo, 8 výher, 2 remízy, 14 proher, skóre 36:52, 26 bodů; baráž U14 s Jabloncem (1:3, 3:3) - 
sestup.
Česká liga žáků U14 
9. místo, 9 výher, 4 remízy, 13 proher, skóre 50:65 32 bodů - sdílí osud U15, tzn. přehlášení do 
nižší soutěže.
1. liga: ženy A tým 
7. místo, resp. 3. místo ve skupině o udržení, 6 výher, 3 remízy, 11 proher, skóre 33:61, 21 bodů - 
setrvání v 1. lize. 
Česká fotbalová liga žen: ženy B tým
9. místo, 3 výhry, 7 remíz, 8 proher, skóre 21:34, 16 bodů - sestup.
1. liga dorostenek: WU18 – A tým 
8. místo, 1 výhra, 0 remíz, 13 proher, skóre 8:55, 4 body; čtyřčlenná nadstavba o sestup: 4. místo, 
1 výhra, 0 remíz, 5 proher; celkové skóre 13:72 a 7 bodů - sestup.
2. liga dorostenky Čechy: WU18 – B tým
6. místo, 9 výher, 0 remíz, 7 proher, skóre 63:32, 26 bodů - přehlášení do nižší soutěže kvůli sestu-
pu A týmu.
1. liga starších žákyň Čechy: WU15
9. místo, 1 výhra, 0 remíz, 15 proher, skóre 5:89, 3 body; pětičlenná nadstavba o umístění: 1 výhra, 
0 remíz, 3 prohry; celkové skóre 6:97 a 5 bodů - ze soutěže se nesestupuje.


